

《单词百科:inphase是什么意思?inphase怎么发音?inphase的解释和用法》

英语单词inphase是什么意思?inphase怎么读?inphase怎么发音?简答网为您整理了inphase的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inphase怎么读

inphase的读音: ['ɪnfəz]

inphase的意思

- 1、adj.同相的;【电】(交流)同位相的
- 2、n. (指电流)同相的

inphase的双语例句

- 1、Design of the Inphase Feed Cross Element Circular Polarized Antenna

同相馈电十字振子圆极化天线的设计

2、 In this paper, error of quadrature vector detector used in direct converting receiver is analyzed and performance deterioration caused by gain error, phase error, local oscillation leak or DC offset on receiver's inphase and quadrature channels is discussed.

本文对直接变频接收机中正交矢量检测法进行了误差分析，讨论了由于接收机同相与正交两支路的增益差异、相位误差、本振泄漏及直流偏置导致其性能恶化的结果。

3、 Conclusion: ADR surveillance inPhase clinical trials is crucial in new drug study.

结论：上述三种药物的临床应用是安全的，同时证明，新药 期临床试验药物不良反应监察是新药研究的重要环节。

4、 Output force phase should be controlled so as to get the far field signal inphase with the output force phase.

为了保证远场信号的相位与激振力的相位一致，应当控制激振力的相位。

5、 Intensity noise squeezing of laser diode with inphase external weak feedback by half wave plate

通过 $\lambda/2$ 波片外腔同位相弱反馈实现激光二极管激光的强度噪声压缩

6、 The function of vibrator's phase control system is to make the generated seismic signal inphase with reference signal.

可控震源相位控制系统的作用是控制它所激发的地震信号的相位与基准信号一致。

7、 Methods for the realization of the radio front end, the quadrature converter and baseband processing are given, with the accuracy of quadrature phase 90° and equality of the inphase and quadrature signal gains being key factors.

给出了零中频接收机射频前端、正交变频和基带处理的实现方法，其中正交 90° 移相的准确性和正交两路输出放大器增益的一致性是关键。

8、 This paper presents a novel technique for directly IF sampling and digitally obtaining the inphase (I) and quadrature (Q) components of the IF signal.

本文提出了一种直接对中频信号进行A/D变换，然后在数字域中对信号进行正交检波处理的新方法。

9、 In a low-resistance grounding system, when the multi-loop line occurs grounding fault inphase, It will cause large changes of the zero-sequence current distribution characteristics, which will cause zero-sequence protection refused to action.

在小电阻接地系统中，当多回线同相发生接地故障时，将引起零序电流的分布特征发生较大变化，从而引起零序保护的拒误动。

10、 A new type of travelling wave field scheme, i. e. travelling wave cavity with inphase feedback, is presented and analyzed by signal-flow-graph method.

本文提出一种新型的行波场方案&同步回输式行波腔，并对其进行了信号流图分析。

11、 Fracture is mainly intergranular and transgranular under inphase thermal-mechanical fatigue.

在同相位热/机械疲劳载荷下，穿晶+沿晶断裂为疲劳断裂的主要特征；

以上是简答网为您整理的inphase怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于inphas

e的用法、inphase的释义、inph

ase的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/inphase>

